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Deze dagen worden in Dordt door de Drechtstadsboer de Boer Burger dialogen gehouden. 
Bestuurders, beleidsmakers en food-professionals praten dan over stadslandbouw en hoe ons voedsel 
zo duurzaam mogelijk kan worden geproduceerd. 

Toch gebeurt er in Dordrecht nog weinig. Zo heeft de Drechtstadsboer het niet voor elkaar gekregen 
stadslandbouw op de velden van Amstelwijck te realiseren.

Volgens Annette de Vlieger van de Drechtstadsboer ligt dit vraagstuk bij de lokale overheid. “Die zou 
meer initiatief moeten nemen of daarin meegaan. De provincie heeft besloten dat we in 2030 tachtig
procent van ons voedsel uit de regio moeten halen. Dat is goed voor de lokale economie. Toch staat 
dit helemaal niet op de beleidsagenda van Dordrecht.”

In Dordrecht bestaan wel het Groene Kratje met onbespoten groenten van de boerderij en laat Villa 
Augustus voor het hogere segment zien dat het kan. Er zijn wel initiatieven, maar ze zouden volgens 
De Vlieger meer aangejaagd en opgeschaald moeten worden.

“We hebben uit laten rekenen door de universiteit in Wageningen dat het eiland van Dordrecht – waar
40 boeren zitten – zelfvoorzienend zou kunnen zijn voor groenten, aardappelen en vlees. Dat is toch 
een prachtig beeld. We zijn een eiland en kunnen dat voorbeeld stellen. Dat zou een 
aantrekkingskracht kunnen zijn voor een andere groep toeristen op het eiland.”

Bron  http://www.rtvdordrecht.nl/duurzaam-voedsel-moet-hoger-op-dordtse-agenda/nieuws/item?1088064
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